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ZÁPISNICA 09.02.2024 
 
Komisia životného prostredia a odpadového hospodárstva (KZPaOH) 
 
Rokovanie komisie 09.02.2024 o 15:00 v zasadačke OcÚ Hlavná 111, Bernolákovo 
Prítomní členovia a hostia menovite podľa prezenčnej listiny: 
Ing. Michal Peleš, Ing. Martina Brunel, Marek Jakubovič, Mgr. Ivana Kocka, Linda Horná  
Hostia: Judr. Ing. Michal Bartók 
 
Prítomných členov s právom hlasovať: 5 z 5 
Minimálne kvórum na schválenie uznesenia: 3 
 
KZPaOH - .... zasadnutie program podľa pozvánky: 
Program: 
1, Schválenie programu 
2, Schválenie overovateľa 
3, Návrh rozpočtu na rok 2024, a 5 úprava rozpočtu 2023 
4, Orez stromov 
5, projekt výsadby Hájna ul. 
6, prezentácia projektov v rozpracovanosti Zjednosmernenie Viničnej, plán vnútrosídelných cyklotrás, 
Prístavba ZS Komenského, Zberné miesto/zberný dvor. 
7, Rôzne 
 
K bodu 1. 
 

Program bol schválený konsenzuálne 
0/0/0 
 
K bodu 2. 
 

Za overovateľa bola konsenzuálne zvolená Ing. Ivana Kocka 
0/0/0 
 
K bodu 6. 
 

Zjednosmernenie Viničnej ul. 
M.Bartók predstavil rozpracovaný projekt zjednosmernenia Viničnej ulice. Komisia projekt 
prediskutovala a odporučila ho dopracovať v rozsahu f/f /od fasády po fasádu/ doplniť vedenie 
cyklotrasy /ďalej ct/. Porovnať privedenie ct z Hviezdoslavovej ul. Cez Nálepkovu vs. Hlinkovu. 
Vedenie ct smerom na sever z Viničnej Školská vs. zjednosmernená Poštová, alt. obidve. Združená 
cesta, /červený cestný povrch/, priestorové spomalenie zakrivením trajektórie, odvodnenie / vsaky, 
pripojenie k vybudovaným vodozádržným opatreniam na Školskej, vodné záhrady./     
 
Nový pavilón ZŠ Komenského. Komisia dostala info ohľadne rozpracovanosti projektu. Komisia 
navrhuje pokračovať v projekte tak aby bol možný vysúťažiť stavbu nového pavilónu /Plán obnovy/ ale 
aby sa súčasne pokračovalo v projekte dostavby telocvične a doprojektovania celého areálu vrátane 
zelene osvetlenia športovísk , riešenia objektu ŠKD /ideove a objemové riešenie/ plus projekt 
rekonštrukcie Komenského ulice f/f/ 
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Zberný dvor – Horný dvor. 
Komisia dostala informáciu o rozpracovanosti projektu. Výzva z Envirofondu je už otvorená. Na budúce 
zasadnutie bude predložený harmonogram činnosti 
Predpokladaný harmonogram  
 
- Podanie projektu – do konca mája 2024 
- Právoplatnosť stavebného povolenia – koniec júna-júla 2024 
- Prejdenie formálnou kontrolou žiadosti o grant – koniec júla 2024 
- Výzva na súčinnosť po schválení grantu – október 2024 
- Podpis zmluvy o NFP medzi Bernolákovom a poskytovateľom – november 2024 
 
 
Plán vnútrosidelných cyklotrás 
Komisií bola predložená dokumentácia v rozpracovanosti. Prebehla konštruktívna diskusia. Členovia 
komisii dostanú podklad na pripomienkovanie.   
 
 
Bez uznesenia 
 
 
K bodu 3.  
 

Komisia sa primárne zaoberala plánom investičných akcií. Jednotlivé návrhy boli upresnené a doplnené. 
PIA bude súčasťou návrhu rozpočtu. 
 
Bez uznesenia 
 
K bodu 4.  
 

Bod orez stromov nastavenie podmienok VO sa prekladá na budúce zasadnutie  
 
Bez uznesenia 
 
 
K bodu 5. 
 

Komisia súhlasí s izolačnou výsadbou na Hájnej ul. L. Horná spracuje návrh druhovej skladby stromov 
a krov z lokálnych krajových odrôd. Výsadba môže byť zrealizovaná z nahradenej výsadby. Združenie 
občanov sa zaviaže k min. 3 ročnej  dobrovoľníckej starostlivosti v spolupráci s obcou.    
 
Bez uznesenia 
 
 
K bodu 7 
Rôzne 
 

Petícia okružná križovatka Lúčna. Komisia si prediskutovala petíciu a jej vybavenie. Predseda komisie 
sa obratí na obec s výkladom, prečo nebola petícia predložená aj OZ. Komisia konštatuje, že by bolo 
vhodne prerokovať petíciu v OZ a dát možnosť petičnému výboru svoju petíciu odvodniť.  
Komisia konštatuje, že v súčasnosti obec nič netlačí k tomu aby križovatku budovala urýchlene a za 
každú cenu. Treba preveriť, ci iný stavebníci v lokalite nemajú podmienku vybudovania križovatky ku 
kolaudácii. 
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Štúdia – Verejne priestory , vodozadržne opatrenia – komisia odporúča vyhľadať danú štúdiu z roku 
2022 od about_architecture a predložiť ju najbližšiu komisiu ZPaOH na posúdenie realizovateľnosti, 
alebo odporúčania na prepracovanie 
 
Projekt Fun Park. Komisia sa zaoberala predloženým projektom FUN PARK na vybudovanie 
športovísk, pumptracku, parkovísk kaviarne na obecnom pozemku situovanom medzi Poľovníckou ul. 
a cyklochodníkom. Komisia odporučila aby sa projektom primárne zaoberala stavebná komisia, 
a následne po jej stanovisku sa k projektu vrátime 
 
Komisia berie na vedomie 
 
 
 
.  
 
Rokovanie bolo ukončené o 17.30 
 
Zapisovateľ:  Ing. Michal Peleš v. r. 
 
Predseda:  Ing. Michal Peleš v. r. 
 
Overovateľ:  Ing. Ivana Kocka 


